
Referat fra elevrådsmøte 07.09.23 

Til stede: Ronja, Tobias, Helena, Madeleine, Oliver, Isabell, Anton, Casper, Wasim, Aywar, Idunn, 

Mathias 

 

Møtet ble avholdt for å velge alle verv. Sist ble ikke sekretær og representant til Ungdommens 

bystyre valgt.  

Fullstendig oversikt over elevrådsrepresentanter skoleåret 23-24:  

Klasse Hoved Vara 

10A Isabell Mathias 

10B Idunn Johannes 

10C Oliver Casper 

9A Tobias Anton N 

9B Ronja Morten 

8A Theodor Helena 

8B Aywar Serine 

8C Wasim Madeleine 

 

Valg av representant til Ungdommens bystyre: Mathias Hatlestad.  

Valg av sekretær: Idunn Severinsen Spieler.  

 

Vervene i elevrådet dette skoleåret blir dermed følgende:  

Leder: Isabell, 10A 

Nestleder: Tobias, 9A 

Sekretær: Idunn, 10B 

Ungdommens bystyre: Mathias, 10A 

 

Elevrådet ble enige om å ha to fokusområder for arbeidet kommende skoleår:  

• Ønske om å jobbe mer praktisk, være utenfor klasserommet i større grad, dele klassene i 

grupper.  

• Flere turneringer i storefri. Forslag til turneringer: Fotball (i idrettshallen), Gamingturnering 

på Nintendo switch, sjakkturnering, basket mm. Mulig å lage lag klassevis eller på tvers av 

klasser.   

 

Forventninger:  

Vi gikk gjennom forventninger til elevrådsrepresentantene fra skolen og til hverandre. Repetisjon fra 

forrige møte.  

 



Ledelse av elevrådsmøtene:  

Elevrådsleder og nestleder vil gjerne ta del i planlegging og gjennomføring. Ønsker et samarbeid med 

elevrådskontakt.  

 

Saker til/fra klassene:  

Meldt at noen syns det er for kaldt i klasserommene. Astrid vil ta det videre med byggdrifter.  

 

Oversikt over planlagte elevrådsmøter kommende skoleår:  

• Tirsdag 10.oktober 1.time 

• Torsdag 9.november 3.time 

• Onsdag 13.desember 1.time 

• Mandag 15.januar 5.time 

• Fredag 9.februar 4.time 

• Tirsdag 12.mars 3.time 

• Onsdag 17.april 2.time 

• Torsdag 9.mai 4.time 

• Fredag 7.juni 1.time 

Det kan komme endringer.  

 

Evt:  

Innspill om at classroom kan brukes til å sende innkalling og saksliste. Astrid vil opprette et classroom 

til neste møte.  

 

Ref: Astrid 


